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Uchwała Nr 5/2023 
Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego 

z dnia 4 maja 2023 roku 
 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej 
Rady Dialogu Społecznego za rok 2022 
 

Na podstawie art. 47 ust. 5 ustawy z dnia 24 lipca 2015 r. o Radzie Dialogu Społecznego i innych 

instytucjach dialogu społecznego (Dz. U. z 2018 r. poz. 2232 z późn. zm.) oraz § 27 załącznika  

do uchwały Nr 2/2020 Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego z dnia  

27 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu 

Społecznego, uchwala się, co następuje:  

 

§ 1. Zatwierdza się sprawozdanie z działalności Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu 

Społecznego za rok 2022 w brzmieniu określonym, jak w załączniku do niniejszej uchwały.  

 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 

Dialogu Społecznego. 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

 
Przewodniczący Kujawsko-Pomorskiej 

Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego 

 
Piotr Całbecki 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 



 

2 

 

 
Załącznik do Uchwały nr 5/2023 Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu 
Społecznego z dnia 4 maja 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności 
Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego przygotowanego przez Biuro 
Obsługi Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego za rok 2022 
     

Sprawozdanie z działalności 
Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej  

Rady Dialogu Społecznego 
za rok 2022  

 

I. Wstęp 

Kujawsko-Pomorska Wojewódzka Rada Dialogu Społecznego działa w oparciu o ustawę z dnia 

24 lipca 2015 r. o Radzie Dialogu Społecznego i innych instytucjach dialogu społecznego 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 2232 zpóź. zm.) oraz Decyzję nr 171/2015 Marszałka Województwa Kujawsko-

Pomorskiego z dnia 16 grudnia 2015 roku. 

 

Zadanie o nazwie „Obsługa Kujawsko-Pomorskiej Rady Dialogu Społecznego” (W/N/750/129/KPRDS) 

realizowane jest przez Biuro Obsługi Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego w Departamencie 

Organizacyjnym, Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu. 

 

Kujawsko-Pomorska Wojewódzka Rada Dialogu Społecznego zwana dalej „K-P WRDS” w roku 2022 

liczyła 30 członków: 

-  3 osoby - przedstawiciele strony samorządowej, 

-  3 osoby - przedstawiciele strony rządowej, 

- 12 osób - przedstawiciele strony pracodawców, 

- 12 osób - przedstawiciele strony pracowników. 

 

Funkcję Przewodniczącego Rady w roku 2022 pełnił Pan Mikołaj Bogdanowicz - Wojewoda Kujawsko-

Pomorski - przedstawiciel strony rządowej.  

 

II.  Budżet przeznaczony na obsługę K-P WRDS 

Pismem Nr WFB.I.3110.4.19.2021 z dnia 22 października 2021 r. Wojewoda Kujawsko-Pomorski 

przekazał informację o kwocie dotacji celowej przeznaczonej na realizację zadania z zakresu 

administracji rządowej pn. "Funkcjonowanie wojewódzkich rad dialogu społecznego" w wysokości 

202 000,00 zł. 

 

Uchwałą Nr XXVIII/395/20 Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 21.12.2021 r.  

w sprawie budżetu województwa na rok 2022 określono plan finansowy zadania pn. „Obsługa 

Kujawsko-Pomorskiej Rady Dialogu Społecznego”. 
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Decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 16.02.2022 r. Nr WFB.I.3120.1.1.2022 

z budżetu państwa została przyznana kwota dotacji celowej w wysokości 202 000,00 zł. 

W korespondencji z dnia 03.01.2022 r. znak OR-VIII.1610.2.1.2022 ustalono harmonogram 

zapotrzebowania środków na rok 2022.  

 

Plan finansowy na dzień 31.12.2022 r.  

Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa przekazana za pośrednictwem Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego na 2022 r., wyniosła 202 000 zł. Przeznaczona została na organizację posiedzeń: 

Prezydium Rady, Plenarnych, pięciu Stałych Zespołów Problemowych, zwrot kosztów dojazdów  

na posiedzenia członków WRDS, zakup materiałów biurowych i spożywczych oraz wynagrodzenia  

i pochodne osób obsługujących WRDS. Środki pochodzące z dotacji, zostały przeznaczone  

na sfinansowanie wyjazdowego posiedzenia  

K-P WRDS, które odbyło się w dniach 13-14 września 2022 r. w Kruszwicy.  

Przedmiotem obrad były: 

1) Kaskada Dolnej Wisły - perspektywy budowy stopnia wodnego w Siarzewie. 

2) Rola WOPR w aspekcie bezpieczeństwa ludzi i środowiska wodnego. 

3) Projekt Woda dla Kujaw - żywność dla Polski. 

Ponadto z dotacji sfinansowano umowę z TVP Bydgoszcz na przygotowanie i wyprodukowanie 

audycji telewizyjnej, informującej o działaniach Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu 

Społecznego w roku 2022.  

Niewykorzystana część dotacji w wysokości 10 621,42 zł została zwrócona do Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego. 

 
III. W roku 2022 zorganizowano 17 posiedzeń, w tym: 

➢ 6 - posiedzeń plenarnych (1 w Kruszwicy, 5 w Bydgoszczy), 

➢ 7 - posiedzeń Prezydium (6 w Bydgoszczy, 1 w Toruniu), 

➢ 4 - posiedzenia zespołów problemowych (w tym jedno łączone).  

 

IV. Członkowie K-P WRDS  

1. Przedstawiciele strony samorządowej: 

1) Pan Piotr Całbecki - Marszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

2) Pan Marek Wojtkowski - Prezydent Włocławka,  

3) Pan Wojciech Porzych - Starosta Bydgoski. 

2. Przedstawiciele strony rządowej: 

1) Pan Mikołaj Bogdanowicz - Wojewoda Kujawsko-Pomorski,  

2) Pan Józef Ramlau - Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski,  

3) Pan Paweł Klamka - Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Kujawsko-Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Bydgoszczy.  
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3. Przedstawiciele strony pracowników: 

Forum Związków Zawodowych 

1) Pan Andrzej Arndt, 

2) Pan Sławomir Wittkowicz, 

3) Pani Halina Peplińska, 

4) Pan Józef Korpusiński. 

Niezależny Samorządny Związek Zawodowy „Solidarność” 

5) Pan Leszek Walczak, 

6) Pan Sebastian Gawronek, 

7) Pan Tomasz Jeziorek, 

8) Pan Janusz Dębczyński. 

Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych 

9)   Pan Harald Matuszewski,  

10) Pani Mirosława Kaczyńska, 

11) Pan Ryszard Woźniak, 

12) Pan Henryk Reszkowski. 

4. Przedstawiciele strony pracodawców: 

Konfederacja Lewiatan 

1) Pan Roman Rogalski, 

2) Pan Stanisław Barański.  

Pracodawcy Rzeczypospolitej Polskiej 

3) Pan Mirosław Ślachciak, 

4) Pan Romuald Kosieniak. 

Business Centre Club 

5) Pan dr Krzysztof M. Matela, 

6) Pan Zbigniew Wyszogrodzki. 

Związek Rzemiosła Polskiego 

7) Pan Piotr Hadrysiak, 

8) Pan Jacek Trela.  

Związek Przedsiębiorców i Pracodawców 

9) Pan Michał Michałowski,  

10) Pan Andrzej Kuszilek. 

Federacja Przedsiębiorców Polskich 

11) Pani Elżbieta Kantowicz, 

12) Pan Adrian Męczyński. 

 

Członkowie Prezydium K-P WRDS 

1) Pan Mikołaj Bogdanowicz - Przewodniczący WRDS/przedstawiciel strony rządowej, 

2) Pan Piotr Całbecki - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony samorządowej,  

3) Pan Andrzej Arndt - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracowników,  
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4) Pan Leszek Walczak - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracowników,  

5) Pan Harald Matuszewski - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracowników,  

6) Pan Roman Rogalski - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracodawców,  

7) Pan Krzysztof M. Matela - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracodawców,  

8) Pan Mirosław Ślachciak - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracodawców,  

9) Pan Piotr Hadrysiak - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracodawców,  

10) Pan Michał Michałowski - Wiceprzewodniczący WRDS/przedstawiciel strony pracodawców, 

11) Pani Elżbieta Kantowicz - Wiceprzewodnicząca WRDS/przedstawiciel strony pracodawców. 

 

V. Plan pracy K-P WRDS na 2022 r., 

został przyjęty uchwałą nr 1/2022 Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego 

z dnia 25 lutego 2022 roku w sprawie Programu działania Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 

Dialogu Społecznego. Tematy nad którymi obradowała  K-P WRDS ustalane były na poszczególnych 

posiedzeniach Prezydium K-P WRDS w zależności od pilności i potrzeby dialogu nad danym 

zagadnieniem. 

 

W 2022 r. podczas 6 posiedzeń plenarnych K-P WRDS, podejmowane były następujące tematy: 

1. Program Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027. 

2. Rządowe inwestycje strategiczne na terenie województwa kujawsko-pomorskiego. 

3. Sytuacja związana z napływem do województwa kujawsko-pomorskiego uchodźców z Ukrainy. 

4. Bezpieczeństwo zdrowotne pacjentów, a dostęp do usług zdrowotnych w województwie kujawsko-

pomorskim: 

- sytuacja psychiatrii dziecięcej, 

- zabezpieczenie opieki medycznej w okresie pandemii covid-19 oraz diagnostyka i dostęp do 

lekarzy specjalistów. 

5. Sytuacja w oświacie: 

a) Wynagrodzenia nauczycieli i pracowników administracyjnych placówek oświatowych - stan 

obecny i perspektywa zmian; 

b) Wyniki egzaminów zewnętrznych w szkołach podstawowych i ponadpodstawowych  

w województwie kujawsko-pomorskim; 

c) Kształcenie zawodowe w województwie kujawsko-pomorskim; 

d) Kształcenie dzieci i młodzieży posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego  

w szkołach w województwie kujawsko-pomorskim. 

6. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Województwa za rok 2021. 

7. Promowanie działań ukierunkowanych na budowaniu zdolności partnerów społecznych w ramach 

Programu: Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027. 

8. Gospodarka wodna: 

1) Kaskada Dolnej Wisły, 

2) projekt Woda dla Kujaw - żywność dla Polski. 
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W roku 2022 odbyło się 7 posiedzeń Prezydium K-P WRDS podczas, których oprócz ustalania 

stanowisk przedstawicieli stron Rady, projektów uchwał, porządku posiedzeń plenarnych, 

planu finansowego, wysłuchano sprawozdań z posiedzeń Zespołów problemowych Rady. 

 

Ponadto podczas posiedzeń Prezydium K-P WRDS omawiane były tematy wynikające  

z kompetencji Rady. Prezydium wysłuchało następujących informacji dotyczących:  

1. negatywnej opinii NSZZ „Solidarność” nt. projektu Regionalnego Planu Działań na rzecz 

Zatrudnienia na 2022 rok, w związku ze zmianą sytuacji na rynku pracy spowodowaną napływem 

do Polski uchodźców z Ukrainy.  

2. sytuacji oświaty i pracowników placówek oświatowych po przyjęciu uchodźców z Ukrainy  

i konieczności włączenia ich do systemu edukacji w naszym województwie.  

3. planowanej konsolidację Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr. A. Jurasza w Bydgoszczy i Szpitala 

Uniwersyteckiego nr 2 im dr. Jana Biziela w Bydgoszczy. 

4.  trudnej sytuację finansową w jednostkach sektora finansów publicznych, w szczególności  

jednostkach samorządu terytorialnego, zagrażająca realizacji świadczeń na rzecz mieszkańców 

województwa kujawsko-pomorskiego. 

5. przyjmowania i zagospodarowania od 01.01.2023 r. odpadów z Gminy Miasta Torunia przez Zakład 

    Termicznego Przekształcania Odpadów Komunalnych dla Bydgosko-Toruńskiego Obszaru 

    Metropolitalnego. 

 

VI. K-P WRDS przyjęła 19 dokumentów w tym: 

9 uchwał w sprawie: 

✓ przyjęcia programu działania K-P WRDS w 2022 roku i jego zmiany, 

✓ zmiany uchwał dotyczących powołania stałych zespołów problemowych, 

✓ zatwierdzenia sprawozdania z działalności K-P WRDS za rok 2021, 

✓ zatwierdzenia planu finansowego K-P WRDS na 2023 r., 

✓ zmiany planu finansowego K-P WRDS na 2022 r., 

✓ przyjęcia stanowiska Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego  

w sprawie opieki psychiatrycznej dzieci i młodzieży w województwie kujawsko-pomorskim,  

z uwzględnieniem roli edukacji szkolnej, 

✓ przyjęcia stanowiska Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego  

w sprawie budowy Stopnia Wodnego Siarzewo, 

✓ przyjęcia stanowiska Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego  

w sprawie realizacji inwestycji zakładanej w projekcie Woda dla Kujaw-Żywność dla Polski, 

polegającej na wybudowaniu rurociągów umożliwiających transport wody z Wisły  

do terenów rolniczych południowych Kujaw i północnej Wielkopolski, 

✓ przyjęcia stanowiska Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego  

w sprawie budowy Terminala Intermodalnego Bydgoszcz Emilianowo. 
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7 stanowisk w tym: 

K-P WRDS w sprawie: 

➢ opieki psychiatrycznej dzieci i młodzieży w województwie kujawsko-pomorskim, z uwzględnieniem 

roli edukacji szkolnej. 

➢ budowy Stopnia Wodnego Siarzewo. 

➢ realizacji inwestycji zakładanej w projekcie Woda dla Kujaw-Żywność dla Polski, polegającej  

na wybudowaniu rurociągów umożliwiających transport wody z Wisły do terenów rolniczych 

południowych Kujaw i północnej Wielkopolski, 

➢ w sprawie budowy Terminala Intermodalnego Bydgoszcz Emilianowo. 

Prezydium K-P WRDS w sprawie: 

➢ w sprawie planowanej konsolidacji Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr. A. Jurasza  

     w Bydgoszczy i Szpitala Uniwersyteckiego nr 2 im dr. Jana Biziela w Bydgoszczy. 

strony samorządowej, strony społecznej K-P WRDS w sprawie: 

➢ w sprawie alokacji środków w ramach Polityki spójności 2021-2027 dla województwa kujawsko-

pomorskiego. 

strony pracowników, strony pracodawców oraz strony samorządowej w sprawie: 

➢ poparcia Apelu Rady Przedsiębiorczości z dnia 13 stycznia 2022 r., o odroczenie terminu wejścia 

w życie Polskiego Ładu do 2023 r. 

 

VII. Najważniejsze ustalenia z podziałem na posiedzenia plenarne K-P WRDS 
POSIEDZENIA PLENARNE K-P WRDS 

LICZBA POSIEDZEŃ - 6 
Lp. Data Tematyka Ustalenia/ tytuły przyjętych uchwał, stanowisk, opinii 

i w jakiej sprawie 

1 17.02.2022 
 

1. Program Fundusze Europejskie dla Kujaw i 
Pomorza na lata 2021-2027. 

 
2. Sprawy organizacyjne: 
 -  głosowanie nad uchwałą  
    w sprawie przyjęcia Programu działania 

Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 
Dialogu Społecznego w 2022 r.; 

 -  głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę  
    w sprawie powołania stałych zespołów 
    problemowych. 

1. Prezentację w przedmiotowym zakresie przedstawił Pan Rafał 
Pietrucień, Dyrektor Departamentu Funduszy Europejskich 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa                            
Kujawsko-Pomorskiego.  

2. Stosownie do zapisów Regulaminu Kujawsko-Pomorskiej 
Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego Program działania  

    K-P WRDS na rok 2022, został przyjęty przez Prezydium  
    K-P WRDS. Program  został opracowany w oparciu  
    o propozycje zagadnień przedstawionych przez każdą  
    z organizacji wchodzącą w skład K-P WRDS oraz stronę 

rządową i samorządową 
 

Na wniosek organizacji wchodzących w skład Rady zmianie 
uległy składy stałych Zespołów problemowych działających przy 
K-P WRDS.  
 

    Z uwagi na brak quorum, uchwały w przedmiotowym zakresie 
zostały poddane pod głosowanie w trybie korespondencyjnym.   

2. 07.04.2022 1. Rządowe inwestycje strategiczne na terenie 
województwa kujawsko-pomorskiego. 

2. Aktualna sytuacja związana  
    z napływem do województwa kujawsko-

pomorskiego uchodźców z Ukrainy. 
3. Sprawy organizacyjne. 
    - głosowanie nad uchwałą  
      nr 3/2022 w sprawie zatwierdzenia  
      sprawozdania z działalności K-P WRDS  
      za rok 2021, 

      - głosowanie nad stanowiskiem nr 1/2022 
        strony pracowników i strony pracodawców  
        K-P WRDS w sprawie funkcjonowania sądów  
        w województwie w oparciu o problemy 

1. W celu przekazania informacji na temat inwestycji oraz 
najbliższych planów w posiedzeniu udział wzięli: 

    przedstawiciele Operatora Gazociągów Przesyłowych GAZ-
SYSTEM S.A. w Gdańsku 
- Pan Tomasz Roman, Kierownik Działu Inwestycji  

     i Remontów; 
- Pan Marta Telepko, Kierownik Projektu POM3 – Budowa 
gazociągu DN 1000 MOP 8,4 MPa Gustorzyn- Wicko, odcinek 
Gustorzyn-Gardeja -Program FSRU; 

   - Pani Renata Gierszewska, Koordynator obszar      
komunikacji i public relations; 

   - Pan Marcin Dembowski, Kierownik obszar komunikacji     
i public relations; 

   przedstawiciele PKP Polskich Linii Kolejowych S.A. 
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        kadrowe i płacowe pracowników wymiaru 
        sprawiedliwości. 

   - Pani Emilia Szkudlarz, Dyrektor Biura Strategii (Centrala); 
- Andrzej Osipów, Dyrektora Regionu Północnego Centrum 
  Realizacji Inwestycji; 
- Piotr Kwabiszewski, Dyrektora Zakładu Linii Kolejowych  
   w Bydgoszczy; 
- Robert Woroszyło, Kierownik Projektów  
  w PERN S.A.;   
- Sebastian Borowiak, Dyrektor Oddziału Generalnej   Dyrekcji    

Dróg Krajowych i Autostrad; 
- Lech Grzelczak, Naczelnik Wydziału Dokumentacji Oddziału   
   Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad; 
- Radosław Jankowiak, Kierownik Projektów Strategicznych 

Polskiej Spółki Gazownictwa. 
2. Po części poświęconej  inwestycjom, wojewoda Mikołaj 

Bogdanowicz podsumował najważniejsze kwestie dotyczące 
uchodźców z Ukrainy przebywających w naszym rejonie.  
Pan Wojewoda poinformował, że na terenie województwa 
kujawsko-pomorskiego znajduje się obecnie ok. 30 tys. 
Uchodźców, 6 tys. z nich przebywa w obiektach 
zorganizowanych, których działa 385. Ponadto pan Mikołaj 
Bogdanowicz podkreślił, że współpraca z samorządami 
przebiega bardzo dobrze. W każdym samorządzie powołany 
jest koordynator gminny który na współpracuje ze służbami 
wojewody. 

3. Z uwagi na brak quorum, uchwała oraz stanowisko zostały 
poddane pod głosowanie w trybie korespondencyjnym.   

3. 12.05.2022 Bezpieczeństwo zdrowotne pacjentów,  
a dostęp do usług zdrowotnych w województwie 
kujawsko-pomorskim: 
- sytuacja psychiatrii dziecięcej, 
- zabezpieczenie opieki medycznej w okresie 
  pandemii covid-19 oraz diagnostyka i dostęp  
  do lekarzy specjalistów. 

W posiedzeniu oprócz członków K-P WRDS udział wzięli: 
1. Pan Waldemar Kraska - Sekretarz stanu w Ministerstwie 

Zdrowia; 
2. Pani Joanna Startek - Naczelnik Wydziału Realizacji Świadczeń 

Opieki Zdrowotnej w Ministerstwie Zdrowia; 
3. Pan Jan Gessek - Dyrektor Kujawsko-Pomorskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy; 
4. Pani Beata Nowacka - Zastępca Dyrektora ds. Medycznych 

Kujawsko-Pomorskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego 
Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy; 

5. Pani Halina Nowicka - Naczelnik Wydziału Świadczeń Opieki 
Zdrowotnej Kujawsko-Pomorskiego Oddziału Wojewódzkiego 
Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy; 

6. Pan Artur Schubert - Starszy Specjalista WSOZ  
    w Kujawsko-Pomorskim Oddziale Wojewódzkiego Narodowego 

Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy; 
7. Pani Monika Szczypska - Dyrektor ds. Ekonomiczno-

Eksploatacyjnych Wojewódzkiego Szpitala dla Nerwowo  
    i Psychicznie Chorych im. dr Józefa Bednarza w Świeciu; 
8. Pani Sylwia Sobczak - Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala 

Zespolonego im. L. Rydygiera w Toruniu; 
9. Pan dr hab. Wiktor Dróżdż - prof. UMK Kierownik Kliniki 

Psychiatrii w Szpitalu Uniwersyteckim nr 1 im. dr. Antoniego 
Jurasza; 

10. Pani lek. med. Anna Walczak - Koordynator Kliniki  Psychiatrii 
w Szpitalu Uniwersyteckim nr 1 im. dr. Antoniego Jurasza; 

11. Pan Maciej Hoppe - Dyrektor Regionalnego Szpitala 
Specjalistycznego im. dr. Wł. Biegańskiego w Grudziądzu; 

12. Pani prof. dr hab. n. med. Alina Borkowska - Konsultant 
Wojewódzki w dziedzinie Psychologii Klinicznej, Collegium 
Medicum w Bydgoszczy UMK w Toruniu; 

13. Pani dr n.med. Małgorzata Dąbkowska - Konsultant 
Wojewódzki w dziedzinie Psychiatrii Dzieci i Młodzieży; 

14. Pani Magdalena Daszkiewicz - Dyrektor Wydziału Zdrowia - 
Kujawsko-Pomorskiego Centrum Zdrowia Publicznego  

       w Kujawsko-Pomorskim Urzędzie Wojewódzkim w 
Bydgoszczy. 

 
W wyniku dyskusji ustalono, że do programu najbliższego 
posiedzenia planarnego K-P WRDS planowanego 10 czerwca 
2022 r., poświęconego sytuacji w oświacie, włączony zostanie 
punkt dotyczący nauczania dzieci i młodzieży z zaburzeniami 
psychicznymi. 

4. 10.06.2022 1. Sytuacja w oświacie: 
a) Wynagrodzenia nauczycieli i pracowników 

administracyjnych placówek oświatowych - 
stan obecny i perspektywa zmian; 

b) Wyniki egzaminów zewnętrznych w szkołach 

W posiedzeniu oprócz członków K-P WRDS udział wzięli: 
1. Pan Marek Gralik - Kujawsko-Pomorski Kurator Oświaty; 
2. Pan Krzysztof Maćkiewicz - Przewodniczący Konwentu 

Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Starosta 
Wąbrzeski (zdalnie); 
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podstawowych i ponadpodstawowych  
     w województwie kujawsko-pomorskim; 
c) Kształcenie zawodowe w województwie 

kujawsko-pomorskim; 
d) Kształcenie dzieci i młodzieży posiadających 

orzeczenie o potrzebie kształcenia 
specjalnego w szkołach w województwie 
kujawsko-pomorskim. 

2. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju 
Województwa za rok 2021. 

3. Promowanie działań ukierunkowanych na 
budowaniu zdolności partnerów społecznych 
w ramach Programu: Fundusze Europejskie 
dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027. 

3. Pan Jacek Brygman - Przewodniczący Konwentu Wójtów Gmin 
Wiejskich Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Wójt Gminy 
Cekcyn (zdalnie); 

4. Pani Iwona Waszkiewicz - Zastępca Prezydenta Miasta 
Bydgoszczy (zdalnie);  

5. Pan Adrian Mól - Zastępca Prezydenta Miasta Torunia; 
6. Pani Róża Lewandowska - Wiceprezydent Grudziądza 

(zdalnie); 
7. Pan Adam Stańczyk - Dyrektor Departamentu Planowania, 

Zrównoważonego Rozwoju i Nauki Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu; 

8. Pan Rafał Pietrucień - Dyrektor Departamentu Funduszy 
Europejskich Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu; 

9. Pani Anna Łukaszewska - Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu 
Miasta Torunia (zdalnie); 

10. Pani Joanna Busz - Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji  
      i Sportu Urzędu Miasta Bydgoszczy (zdalnie); 
11. Pani Jolanta Zapędowska - Kierownik Referatu Rozwoju 

Miasta w Wydziale Zintegrowanego Rozwoju i Środowiska 
Urzędu Miasta Bydgoszczy (zdalnie); 

12. Pani Agnieszka Trimouille - główny specjalista w Wydziale 
Funduszy Europejskich Urzędu Miasta Bydgoszczy (zdalnie); 

13. Pani Agnieszka Szady - główny specjalista w Wydziale 
Funduszy Europejskich Urzędu Miasta Bydgoszczy (zdalnie); 

14. Pani Dagmara Angowska - Kierownik Biura ds. Społecznych  
      w Departamencie Funduszy Europejskich Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego  
      w Toruniu; 
15. Pani Magdalena Poreda - starszy specjalista w Biurze 

Programowania Rozwoju Województwa Wydziału Planowania 
Strategicznego Departament Planowania, Zrównoważonego 
Rozwoju i Nauki Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu (zdalnie); 

16. Pani dr n. med. Małgorzata Dąbkowska - Konsultant 
Wojewódzki w dziedzinie Psychiatrii Dzieci i Młodzieży; 

17. Pani prof. dr hab. n. med. Alina Borkowska - Konsultant 
Wojewódzki w dziedzinie Psychologii Klinicznej;  

18. Pan Paweł Bednarski - Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-
Pomorskiego do spraw Osób Niepełnosprawnych; 

19. Pani Katarzyna Marszałkowska - Dyrektor Biura 
Nadwiślańskiego Związku Pracodawców Lewiatan;  

 
Podczas spotkania Kujawsko-Pomorski Kurator Oświaty Pan 
Marek Gralik przedstawił następujące prezentacje: 
1. „System wynagradzania nauczycieli - stan obecny  
    i perspektywa zmian”. 
2. „Wyniki egzaminów zewnętrznych w szkołach podstawowych 
    i ponadpodstawowych w województwie kujawsko-pomorskim”. 
3. „Kształcenie zawodowe w województwie kujawsko-pomorskim”. 
4. „Kształcenie dzieci i młodzieży posiadających orzeczenie  
    o potrzebie kształcenia specjalnego w szkołach  
    w województwie kujawsko-pomorskim”. 
 
Pełnomocnik Wojewody Kujawsko-Pomorskiego do spraw Osób 
Niepełnosprawnych Pan Paweł Bednarski przedstawił prezentację 
pt. „Główne determinanty niepełnosprawności u dzieci  
w województwie kujawsko-pomorskim”. 
 
Konsultant Wojewódzki w dziedzinie Psychiatrii Dzieci i Młodzieży 
Pani dr n. med. Małgorzata Dąbkowska przedstawiła prezentację 
pt. „Zdrowie psychiczne uczniów polskich szkół”. 
 
W wyniku dyskusji ustalono, że zorganizowane zostanie wspólne 
posiedzenie zespołów funkcjonujących przy Kujawsko-Pomorskiej 
Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego:  
Zespołu ds. ochrony zdrowia i Zespołu ds. edukacji, kultury  
i dziedzictwa narodowego, w celu wypracowania stanowiska na 
temat opieki psychiatrycznej oraz kształcenia dzieci i młodzieży 
niepełnosprawnej w województwie kujawsko-pomorskim. 
Wypracowane przez zespoły stanowisko zostało przedstawione 
Prezydium K-P WRDS. 
 
Następnie Dyrektor Departamentu Planowania, Zrównoważonego 
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Rozwoju i Nauki Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu Pan Adam Stańczyk 
przedstawił raport z realizacji w roku 2021 Strategii rozwoju 
województwa kujawsko-pomorskiego do 2030 roku– Strategia 
Przyspieszenia 2030+. 
Na podstawie art. 42 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 lipca 2015 r.  
o Radzie Dialogu Społecznego i innych instytucjach dialogu 
społecznego (Dz. U. z 2018 r. poz. 2232 ze zm.) marszałek 
województwa przedstawia stronie pracowników i stronie 
pracodawców WRDS do zaopiniowania sprawozdania z realizacji 
strategii rozwoju województwa. 
 
W związku z brakiem quorum nie została przyjęta opinia  
w sprawie sprawozdania z realizacji Strategii rozwoju 
województwa kujawsko-pomorskiego za rok 2021. Opinia została 
poddana pod głosowanie w trybie korespondencyjnym. 
 
Dyrektor Departamentu Funduszy Europejskich Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego  
w Toruniu Pan Rafał Pietrucień przedstawił prezentację pt. 
„Promowanie działań ukierunkowanych na budowaniu zdolności 
partnerów społecznych w ramach Programu: Fundusze 
Europejskie dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027”. 

5. 13-14. 
09.2022 

1) Kaskada Dolnej Wisły – perspektywy budowy 
stopnia wodnego w Siarzewie. 

2) Panel dyskusyjny: Czy stać nas na bierność  
    w gospodarce wodnej? 
3) Rola WOPR w aspekcie bezpieczeństwa ludzi 

i środowiska wodnego. 
4) Projekt Woda dla Kujaw – żywność dla Polski. 
5) Panel dyskusyjny: Jak pogodzić ochronę 

środowiska z produkcją przemysłowo-rolną? 

Podczas spotkania Prezes PGW Wody Polskie Krzysztof Woś 
omówił kwestie dotyczące Kaskady Dolnej Wisły i perspektywy 
budowy stopnia wodnego w Siarzewie. Po prezentacji odbył się 
panel dyskusyjny pt. „Czy stać nas na bierność w gospodarce 
wodnej?”, moderowany przez Żanetę Marciniak - Zastępcę 
Dyrektora Projektu SW Siarzewo, PGW Wody Polskie. Jako 
paneliści wystąpili: Jan Krzysztof Ardanowski, Poseł na Sejm RP, 
Przewodniczący Rady do spraw Rolnictwa i Obszarów Wiejskich 
przy Prezydencie RP, Krzysztof Woś, Prezes PGW Wody Polskie,  
prof. dr hab. Zygmunt Bernard Babiński z Uniwersytetu 
Kazimierza Wielkiego (dalej UKW), dr inż. Łukasz Weber - 
specjalista ds. inżynierii środowiska oraz dr inż. Jarosław Tomalik, 
Prezes Hydroergia sp. z o.o. 
 
W dalszej części posiedzenia Maciej Banachowski, Prezes 
Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego mówił o bezpieczeństwie nad wodą i roli 
WOPR.  
 
Prof. UKW dr Michał Habel przedstawił natomiast projekt pt. 
„Woda dla Kujaw - żywność dla Polski”, którego podstawowym 
celem jest poprawa bezpieczeństwa żywnościowego Polski, 
poprzez kompleksowe uregulowanie problemu zaopatrzenia  
w wodę terenów o bardzo dużym potencjale dla prowadzenia 
gospodarki rolnej w południowej części województwa kujawsko-
pomorskiego oraz przeprowadzenie pilotażu adaptacji sektora 
rolniczego do zachodzących zmian klimatu. 
 
Roman Rogalski, Prezes Nadwiślańskiego Związku Pracodawców 
Lewiatan wręczył dyplomy członkom zespołu tworzącego projekt 
„Woda dla Kujaw - żywność dla Polski”.  
 
Wyróżnienia otrzymali: 
1. prof. dr hab. Zygmunt Babiński, Katedra Rewitalizacji Dróg 

Wodnych, UKW w Bydgoszczy; 
2.  Ewa Birek Zastępca Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Biura 

Planowania Przestrzennego i Regionalnego we Włocławku; 
3.  dr Grzegorz Chocian, ECOPROBONO Fundacja 

Konstruktywnej Ekologii; 
4.  Józef Drzazgowski, Prezes Stowarzyszenia Ekologicznego 

Eko-Przyjezierze;  
5.  Justyna Gostkowska-Kunert, Naczelnik Wydziału Współpracy 

Regionalnej, Departament Planowania, Zrównoważonego 
Rozwoju i Nauki UM WKP; 

6.  prof. dr hab. Michał Janusz Habel, prof. UKW, Kierownik 
Katedry Rewitalizacji Dróg Wodnych Uniwersytetu Kazimierza 
Wielkiego w Bydgoszczy, Wiceprzewodniczący PRGW, 
Ministerstwo Infrastruktury; 

  
7.  Marek Kachnic, Geolog Wojewódzki, Departament 

Środowiska UM WKP; 
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8.  dr Wiesława Kasperska-Wołowicz, Instytut Technologiczno-
Przyrodniczy w Falentach; 

9.  Żaneta Marciniak, Zastępca Dyrektora Projektu Stopień 
Wodny Siarzewo, Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie; 

10.  Tomasz Molenda, Prezes Zarządu Ciech Soda Polska; 
11.  dr Bogumił Nowak, Dyrektor Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Poznaniu; 
12.  dr hab. Krystian Obolewski, prof. UKW, Kierownik Katedry 

Hydrobiologii UKW w Bydgoszczy; 
13.  dr hab. inż. Roman Rolbiecki, prof. PBŚ, Wydział Rolnictwa  
       i Biotechnologii Politechniki Bydgoskiej; 
14.  Andrzej Sieradzki, Dyrektor Nadgoplańskiego Parku 

Tysiąclecia; 
15.  Grzegorz Smytry, Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Bydgoszczy; 
16.  dr Krzysztof Wrzosek, Dyrektor Biura Projektów 

Strategicznych, Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie. 

 
Podczas kolejnego panelu dyskusja toczyła się wokół tematu „Jak 
pogodzić ochronę środowiska z produkcją przemysłowo-rolną?”. 
Debatę moderował Roman Rogalski, a jako paneliści wystąpili: 
Sławomir Kopyść, Członek Zarządu Województwa Kujawsko-
Pomorskiego, Ryszard Zarudzki, Zastępca Dyrektora ds. transferu 
wiedzy i innowacji Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa 
Rolniczego w Minikowie, Tomasz Molenda, Prezes Zarządu 
CIECH Soda Polska S.A., Paweł Szadek, Dyrektor Departamentu 
Ochrony Środowiska ZE PAK SA, dr Przemysław Nawrocki  
z Fundacji WWF Polska oraz Maria Stępniewska, Dyrektor Pionu 
Biznesu Orlen Neptun Sp. z o.o. 
 
W związku z brakiem quorum uchwały Kujawsko-Pomorskiej 
Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego zostały poddane pod 
głosowanie w trybie korespondencyjnym. 
 

6. 15.12.2022 1. Równość bez względu na płeć - wyniki badań.  
 
2. Podsumowanie działalności K-P WRDS  
    w roku 2021.  
 
3. Przekazanie przewodniczenia Kujawsko-

Pomorskiej Wojewódzkiej Radzie Dialogu 
Społecznego.   

  
 

1.  Prezentacje w przedmiotowym zakresie przedstawił Pan  
    dr Krzysztof Matela. 
2. Prezentację podsumowującą pracę Rady przedstawił Pan  

Mikołaj Bogdanowicz, Przewodniczący Kujawsko-Pomorskiej 
Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego, Wojewoda 
Kujawsko-Pomorski. 

3. Zgodnie z uchwałą nr 12/2019 Kujawsko-Pomorskiej 
Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego z dnia 21 listopada 
2019 roku w sprawie kolejności przewodniczenia Kujawsko-
Pomorskiej Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego, 
kolejnym przewodniczący K-P WRDS został Pan Piotr Całbecki, 
Marszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

   Pan Marszałek będzie pełnił funkcję Przewodniczącego Rady  
   od dnia 22 grudnia 2022 r. do dnia 22 grudnia 2023 r. 

 

VIII. Najważniejsze ustalenia z podziałem na posiedzenia Prezydium K-P WRDS 
POSIEDZENIA PREZYDIUM K-P WKDS 

LICZBA POSIEDZEŃ - 7  
Lp Data Tematyka Ustalenia/ Przyjęte stanowiska, opinie 

1. 13.01.2022 1. Ustalenie projektu programu działania 
K-P WRDS na 2022 r. 

2. Sprawy organizacyjne. 

Zgodnie z § 9 regulaminu Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 
Dialogu Społecznego, projekt programu działania WRDS jest ustalany 
przez Prezydium i zatwierdzany na posiedzeniu plenarnym przez WRDS  
w drodze uchwały w terminie do dnia 20 lutego każdego roku. 
 
Podstawą opracowania projektu programu działania WRDS są propozycje 
zagadnień przedstawione przez każdą z organizacji wchodzących w skład 
WRDS oraz stronę rządową i samorządową.  
 
Postanowiono, że Biuro Obsługi WRDS w oparciu o ustalenia Prezydium 
przygotuje projekt powyższej uchwały, który zostanie poddany pod 
głosowanie na najbliższym posiedzeniu plenarnym K-P WRDS. 
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2. 22.03.2022 1. Negatywna opinia NSZZ „Solidarność” 
nt. projektu Regionalnego Planu 
Działań na rzecz Zatrudnienia na 2022 
rok, w związku ze zmianą sytuacji na 
rynku pracy spowodowaną napływem 
do Polski uchodźców z Ukrainy. 

2. Sprawy organizacyjne. 

Ustalono, że podczas kolejnego posiedzenia Prezydium K-P WRDS 
przedstawiciele Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Toruniu przedstawią 
uzgodniony z NSZZ „Solidarność” zaktualizowany projekt Regionalnego 
Planu Działań na rzecz Zatrudnienia na 2022 rok (RPDZ), uwzględniający 
zmianę sytuacji na rynku pracy spowodowaną napływem do Polski 
uchodźców z Ukrainy.  
 
Ponadto Prezydium K-P WRDS ustaliło, że 2 stanowiska strony 
pracowników, strony pracodawców oraz strony samorządowej zostaną 
poddane pod głosowanie K-P WRS w trybie korespondencyjnym: 
- w sprawie alokacji środków w ramach Polityki spójności 2021-2027 dla   

województwa kujawsko-pomorskiego, 
- o odroczenie terminu wejścia w życie Polskiego Ładu do 2023 r. 
 
Najbliższe posiedzenie plenarne Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 
Dialogu Społecznego, zgodnie z zatwierdzonym programem działania  
K-P WRDS odbędzie się 7 kwietnia 2022 r. Tematem spotkania będą: 
„Rządowe inwestycje strategiczne na terenie województwa kujawsko-
pomorskiego”. Podczas tego spotkania Wojewoda Kujawsko-Pomorski 
przedstawi aktualną sytuację związaną z napływem do województwa 
kujawsko-pomorskiego uchodźców z Ukrainy. Do tego czasu opracowany 
zostanie projekt stanowiska K-P WRDS w sprawie wprowadzenia przez 
Rząd RP rozwiązań chroniących polskich przedsiębiorców przed 
negatywnymi skutkami konfliktu zbrojnego na terytorium Ukrainy. 

3. 28.04.2022 1. Sytuacja oświaty i pracowników 
placówek oświatowych po przyjęciu 
uchodźców z Ukrainy i konieczności 
włączenia ich do systemu edukacji  

    w naszym województwie. Prezentacje  
    w przedmiotowym zakresie, 

przedstawił Pan Marek Gralik, 
Kujawsko-Pomorski Kurator Oświaty.  

2. Sprawy organizacyjne. 

Pan Łukasz Jaworski, Dyrektor WUP przedstawił zaktualizowany projekt 
Regionalnego Planu Działań na rzecz Zatrudnienia na 2022 rok (RPDZ), 
uwzględniający zmianę sytuacji na rynku pracy spowodowaną napływem  
do Polski uchodźców z Ukrainy. Zaktualizowany projekt RPDZ zostanie 
przesłany trybem obiegowym do akceptacji do członków K-P WRDS. 
 
Wniosek Zespołu ds. polityki społecznej i dialogu społecznego w sprawie 
zapewnienia bezpieczeństwa planowania i wydatkowania w jednostkach 
sektora finansów publicznych został przyjęty do wiadomości Prezydium  
K-P WRDS. 
 
Ponadto stanowisko strony pracowników i strony pracodawców K-P WRDS 
w sprawie funkcjonowania sądów w województwie w oparciu o problemy 
kadrowe i płacowe pracowników wymiaru sprawiedliwości zostanie 
uzupełnione o materiał analityczny.  
 
Najbliższe posiedzenie plenarne Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 
Dialogu Społecznego, zgodnie z zatwierdzonym programem działania  
K-P WRDS odbędzie się 12 maja 2022 r.  
Tematem spotkania będzie: Bezpieczeństwo zdrowotne pacjentów,  
a dostęp do usług zdrowotnych w województwie kujawsko-pomorskim: 
- sytuacja psychiatrii dziecięcej, 
- diagnostyka i dostęp do lekarzy specjalistów, 
- zabezpieczenie opieki medycznej w okresie pandemii COVID-19 dla osób  

z innymi schorzeniami wymagającymi pilnej hospitalizacji. 
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4. 27.06.2022 1. Planowana konsolidacja Szpitala 
Uniwersyteckiego nr 1 im. dr.  

   A. Jurasza w Bydgoszczy i Szpitala 
Uniwersyteckiego nr 2 im dr. Jana 
Biziela w Bydgoszczy. 

2. Przedstawienie potrzeb i oczekiwań 
partnerów społecznych K-P WRDS 
dotyczących „Działań ukierunkowanych 
na budowanie zdolności partnerów 
społecznych w ramach Programu: 
Fundusze Europejskie dla Kujaw  

   i Pomorza na lata 2021-2027”. 

W posiedzeniu oprócz członków K-P WRDS i doradców Rady udział wzięli: 
 
1. Tomasz Latos - Poseł na Sejm RP Przewodniczący Sejmowej Komisji 

Zdrowia, 
2. Jan Szopiński - Poseł na Sejm RP, 
3. prof. dr hab. Andrzej Sokala - Rektor Uniwersytetu Mikołaja Kopernika 

w Toruniu, 
4. prof. dr hab. Kornelia Kędziora-Kornatowska - Prorektor ds. Collegium 

Medicum Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu, 
5. dr Tomasz Jędrzejewski - Kanclerz Uniwersytetu Mikołaja Kopernika   
       w Toruniu, 
6. dr n. o zdr. inż. Jacek Kryś - Dyrektor Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 

im. dr. A. Jurasza w Bydgoszczy, 
7. Jan Gessek - Dyrektor Kujawsko-Pomorskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Bydgoszczy, 
8. Michał Pankiewicz - Przewodniczący Związku Zawodowego 

Ratowników Medycznych i Pielęgniarek Oddziału Klinicznego 
Medycyny Ratunkowej Szpitala im. dr J. Biziela w Bydgoszczy, 

9. Mariola Andrysiak - Przewodnicząca Ogólnopolskiego Związku 
Zawodowego Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji 
Związkowej przy Szpitalu Uniwersyteckim nr 2 w Bydgoszczy, 

10. Barbara Czurek - Przewodnicząca NSZZ "Solidarność’80” Komisja 
Zakładowa przy Szpitalu Uniwersyteckim nr 2 im. dr. Jana Biziela  

       w Bydgoszczy, 
11. Wioletta Trzos - Przewodnicząca Związku Zawodowego Pracowników 

Szpitala Uniwersyteckiego nr 2 im. dr J. Biziela w Bydgoszczy, 
12. Anna Żuk-Krasińska - Przewodnicząca Ogólnopolskiego Związku 

Zawodowego Pracowników Diagnostyki Medycznej i Fizjoterapii przy 
Szpitalu Uniwersyteckim nr 2 im. dr. J. Biziela w Bydgoszczy, 

13. Janusz Kotanowicz - Przewodniczący Ogólnopolskiego Związku 
Zawodowego Pracowników Fizjoterapii Oddział terenowy przy Szpitalu 
Uniwersyteckim nr 2 im. dr. J. Biziela w Bydgoszczy, 

14. Rafał Losik - Przewodniczący Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność” 
Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr Antoniego Jurasza, 

15. Alicja Szamach - Członek Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność” 
Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr Antoniego Jurasza, 

16. Jacek Bieńkowski - Przewodniczący Komisji Zakładowej NSZZ 
„Solidarność” Szpitala Uniwersyteckiego nr 2 im. Jana Biziela  

       w Bydgoszczy, 
17. Łukasz Sokołowski - Zastępca Przewodniczącego Komisji Zakładowej 

NSZZ „Solidarność” Szpitala Uniwersyteckiego nr 2 im. Jana Biziela  
       w Bydgoszczy. 
 
Zapowiadana przez władze Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 
konsolidacja dwóch szpitali uniwersyteckich w Bydgoszczy wzbudziła 
zainteresowanie członków Prezydium Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej 
Rady Dialogu Społecznego. Informacje medialne w tej sprawie nosiły 
znamiona niedomówień, dlatego w celu wyjaśnienia wątpliwości 
postanowiono umożliwić spotkanie przedstawicieli związków zawodowych 
działających na terenie obu szpitali z Rektorem UMK.  
 
Podczas spotkania Rektor UMK zadeklarował, że decyzja dotycząca fuzji 
szpitali została odłożona o co najmniej 3 miesiące. Do tego czasu powinny 
zakończyć się prace zespołów powołanych przez władze Uniwersytetu, 
które mają ocenić zasadność konsolidacji szpitali. 
Kolejne posiedzenie Prezydium Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady 
Dialogu Społecznego w przedmiotowym zakresie odbędzie w drugim 
tygodniu września br. 
 
W wyniku dyskusji ustalono, że strona społeczna przedstawi do Biura  
K-P WRDS potrzeby i oczekiwania dotyczące „Działań ukierunkowanych  
na budowanie zdolności partnerów społecznych w ramach programu: 
Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza na lata 2021-2027”. Zebrany 
materiał zostanie przekazany przez Przewodniczącego K-P WRDS 
Marszałkowi Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 
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5. 26.08.2022 Planowana konsolidacja Szpitala 
Uniwersyteckiego nr 1 im. dr. A. Jurasza 
w Bydgoszczy i Szpitala 
Uniwersyteckiego nr 2 im dr. Jana Biziela  
w Bydgoszczy. 

Na posiedzeniu Prezydium WRDS 27 czerwca 2022 r. Rektor UMK złożył 
deklarację, że prezentacja wyników pracy Zespołów powołanych przez 
władze Uniwersytetu, które mają ocenić zasadność konsolidacji szpitali  
na forum Rady Dialogu nastąpi przed podjęciem ostatecznej decyzji  
w powyższej sprawie.  
 
Członkowie Prezydium WRDS z dezaprobatą przyjęli informację Rektora 
UMK z 19 sierpnia 2022 r., mówiąca o tym, że ze względu na szczególnie 
skomplikowany charakter spraw, a także jej aspekt społeczny oraz okres 
wakacyjny prace dotyczące funkcjonowania dwóch szpitali uniwersyteckich 
nie zostaną zakończone do września 2022 r.  
 
W związku z powyższym, w wyniku dyskusji ustalono, że Prezydium  
K-P WRDS niezwłocznie przyjmie stanowisko (List otwarty) w sprawie 
planowanej konsolidacji Szpitala Uniwersyteckiego nr 1 im. dr. A. Jurasza  
w Bydgoszczy i Szpitala Uniwersyteckiego nr 2 im dr. Jana Biziela  
w Bydgoszczy. 
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6. 27.09.2022 Sytuacja finansowa jednostek sektora 
finansów publicznych, w szczególności 
jednostek samorządu terytorialnego 
województwa kujawsko-pomorskiego. 

W posiedzeniu oprócz członków i doradców K-P WRDS udział wzięli: 
1. Radosław Kempinski - II Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski, 
2. Zbigniew Ostrowski - Wicemarszałek Województwa Kujawsko-

Pomorskiego, 
3. Rafał Bruski - Prezydent Bydgoszczy, 
4. Michał Mróz - Starosta Tucholski, 
5. Jacek Brygman - Przewodniczący Konwentu Wójtów Gmin Wiejskich 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Wójt Gminy Cekcyn, 
6. Aneta Pietrzak - Skarbnik Miasta Torunia. 
 
Prezydent Bydgoszczy Rafał Bruski przedstawił sytuację finansową Miasta 
Bydgoszczy.  
Zwrócił uwagę, że od 2019 r. nastąpił spadek rosnącej corocznie nadwyżki 
operacyjnej, z poziomu 292 mln zł, do planowanego na koniec 2022 r. 
poziomu -7 mln. zł. 
Na obecną sytuację ma wpływ m.in.: 
1) wzrost wydatków samorządów, 
2) ograniczenie dochodów, 
3) wzrost cen energii, 
4) wysoka inflacja, 
5) wzrost wydatków na obsługę długu. 
 
W Bydgoszczy w latach 2019-2022 nastąpił wzrost wydatków m.in.  
w obszarach: 
1) oświata   +58.375.909 zł 
2) komunikacja publiczna  +48.457.058 zł 
3) energia i media   +40.832.254 zł 
4) koszt finansowania (odsetki)+26.611.650 zł 
 
Ograniczenie dochodów samorządów nastąpiło zwłaszcza poprzez 
zmniejszenie wpływów z PIT. Przekazywane samorządom jednorazowe 
rekompensaty nie stabilizują dochodów z PIT. Subwencje przekazywane  
w 2021 i 2022 roku nie niwelują strat samorządów. 
Dla Bydgoszczy ubytek dochodów z PIT w latach 2019-2023 pomniejszony 
o sumę rekompensat wyniesie - 436.492.418,74 zł. 
 
Trudna sytuacja finansowa spowoduje, że samorządy będą zmuszone  
do podejmowania niekorzystnych dla mieszkańców decyzji, takich jak: 
podwyżki podatków i opłat lokalnych, ograniczenie inwestycji, ograniczenie 
wzrostu wynagrodzeń pracowników samorządowych, gaszenie oświetlenia 
ulicznego, ograniczanie komunikacji publicznej, zamykanie basenów, 
obniżanie temperatury w DPS, szkołach, przedszkolach i żłobkach. 
 
W związku z powyższym Prezydent Bydgoszczy zaapelował o pilne 
podjęcie działań gwarantujących samorządom odbudowanie płynności 
finansowej. 
 
Wojewoda Kujawsko-Pomorski Mikołaj Bogdanowicz zwrócił uwagę,  
że w 2021 r. nadwyżka operacyjna Bydgoszczy wraz z rekompensatą 
wyniosła 316 mln zł. Jeżeli chodzi o pierwsze półrocze 2022 r., cały czas 
widać dobrą kondycją samorządów. Wyniki drugiego półrocza 2022 r. wiążą 
się z obawami samorządów wynikającymi z wydarzeń, które miały wpływ  
na obecną sytuację: 
- 5 fal pandemii Covid-19. 
- atak zbrojny Rosji na Ukrainę, 
- kryzys energetyczny, 
- wzrost cen gazu, węgla, 
- globalna inflacja, 
- polityka klimatyczna Unii Europejskiej, 
- blokada wypłat Polsce pieniędzy z KPO przez Unię Europejską, 
- brak wsparcia finansowego dla Polski ze środków Unii Europejskiej  
  w związku z największą migracją w Europie od II wojny światowej. 
Wojewoda zapewnił, że rząd reaguje na obecną sytuację i samorządy 
otrzymają dodatkowe 13,7 mld zł wsparcia, na podstawie ustawy z dnia  
15 września 2022 r. o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego oraz niektórych innych ustaw. Każda gmina otrzyma  
co najmniej 2,9 mln zł, powiaty 6,1 mln zł, a województwa 32,7 mln zł. 
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7.  21.12.2022 Przyjmowanie i zagospodarowanie  
od 01.01.2023 r. odpadów z Gminy 
Miasta Toruń przez Międzygminny 
Kompleks Unieszkodliwiania Odpadów 
ProNatura Sp. z o.o. (dalej ProNatura). 

W posiedzeniu oprócz członków Prezydium K-P WRDS udział wzięli: 
1. Michał Zaleski - Prezydent Miasta Torunia 
2. Zbigniew Fiderewicz - Zastępca Prezydenta Miasta Torunia 
3. Jolanta Zagórska - Radca Prawny 
4. Michał Sztybel - Zastępca Prezydenta Miasta Bydgoszczy 
5. Klaudia Subutkiewicz - Dyrektor Biura Zarządzania Gospodarką 

Odpadami Komunalnymi Urzędu Miasta Bydgoszczy 
6. prof. Krystian Ziemski  
7. mec. Maciej Kiełbus  
8. Daniel Jurewicz - Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy 
9. Andrzej Wieczyński - Wójt Gminy Obrowo 
10. Joanna Zielińska - Zastępca Wójta Gminy Obrowo 
11. Jan Surdyka - Wójt Gminy Zławieś Wielka 
12. Wojciech Konstanty - Zastępca Wójta Gminy Łubianka 
13. Marian Wojciul - Kierownik Referatu utrzymania infrastruktury  

i gospodarki odpadami 
14. Piotr Kowal - Wójt Gminy Łysomice 
15. Tomasz Krasicki - Wójt Gminy Czernikowo 
16. Adam Stańczyk - Dyrektor Departamentu Planowania, 

Zrównoważonego Rozwoju i Nauki 
17. Beata Sumińska - podinspektor UM WKP 
 
Prezydent Miasta Torunia Pan Michał Zaleski przypomniał, że w 2009 roku 
miasta Toruń i Bydgoszcz zawarły porozumienie na budowę spalarni 
śmieci, która powstała dzięki wsparciu unijnemu i rozpoczęła działanie  
w 2015 roku, prowadzona jest przez spółkę ProNatura.  
 
Zgodnie z zawartym porozumieniem, Toruń uczestniczył w przygotowaniu  
i prowadzeniu tej inwestycji, po uruchomieniu zakładu brał udział  
w dostarczaniu do niego odpadów. Porozumienie przewiduje, że okres jego 
wypowiedzenia nie będzie krótszy niż 6 lat.  
 
W połowie listopada dotarła do Urzędu Miasta Torunia informacja,  
że przedmiotowe porozumienie jest nieważne. Decyzja o tym została oparta 
o opinię jednej kancelarii prawnej i pogląd Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.  
 
Jeżeli Gmina Toruń nie podpisze nowego porozumienia, przygotowanego 
przez Prezydenta Miasta Bydgoszczy wówczas z dniem 1 stycznia 2023 r. 
spalarnia zaprzestanie przyjmowania odpadów z Torunia. Jest to 58 tysięcy 
ton odpadów rocznie.  
 
28 grudnia 2022 roku w Kujawsko-Pomorskim Urzędzie Wojewódzkim  
w Bydgoszczy w obecności mediatorów odbyło się spotkanie 
przedstawicieli Prezydentów Miast Torunia i Bydgoszczy, w sprawie 
zawarcia nowego porozumienia określającego warunki korzystania  
ze spalarni. 
Na jego podstawie, Miasto Toruń będzie dostarczało odpady do spalarni 
ProNatura zgodnie ze stawkami obowiązującymi inne gminy.  
 
Jak podkreślił Pan Michał Sztybel, Zastępca Prezydenta Miasta 
Bydgoszczy, jeśli porozumienie takie nie zostanie podpisane jeszcze w tym 
roku, to od 1 stycznia 2023 r. odpady przywożone z Torunia będą podlegać 
stawkom komercyjnym. 

 

IX. Najważniejsze ustalenia z podziałem na posiedzenia poszczególnych 

zespołów działających przy K-P WRDS 

ZESPÓŁ DS. POLITYKI GOSPODARCZEJ, RYNKU PRACY  
I STRATEGII ROZWOJU WOJEWÓDZTWA 

Przewodniczący Zespołu 
Roman Rogalski - strona pracodawców/ 

Nadwiślański Związek Pracodawców Lewiatan 
LICZBA POSIEDZEŃ -  2 

Lp. Data Tematyka Ustalenia/Przyjęte stanowiska, opinie 

1 27.01.2022 Analiza skutków wprowadzenia Polskiego 
Ładu. 

W spotkaniu udział wzięli członkowie Zespołu oraz zaproszeni goście  
w tym: 
- P. Beata Adamowicz, Dyrektor Izby Administracji Skarbowej  
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   w Bydgoszczy  
- P. Grzegorz Misiewicz, Zastępca Dyrektora ds. orzecznictwa Izby 

Administracji Skarbowej w Bydgoszczy 
- P. Zbigniew Jaszczuk, Starosta Żniński 
- P. Sławomir Henryk Bogucki - Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski 
- P. Jacek Brygman, Przewodniczący Konwentu Wójtów  Gmin Wiejskich 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Wójt Gminy Cekcyn 
- P. Przemysław Pruszyński,  Ekspert Konfederacji LEWIATAN 
- P. Stanisław Barański, członek K-P WRDS z ramienia Konfederacji 

LEWIATAN, członek Nadwiślańskiego Związku Pracodawców Lewiatan, 
Prezes firmy Opakmet Sp. z o.o., sp. k. 

- P. Marek Grabowski, Prezes Graform Sp. z o. o.  
- P. Krzysztof Różewicz, Prezes firmy IBOS 
- P. Janusz Zaborowicz, Wiceprezes Zarządu 
- P. Michał Michałowski, Wiceprzewodniczący K-P WRDS, Prezes 

Zarządu RENOMONT Sp. z o.o. 
- P. Leszek Walczak, Wiceprzewodniczący K-P WRDS,  Przewodniczący 

Zarządu Regionu Bydgoskiego NSZZ "Solidarność" 
- P. Iwona Huzar, Członek Prezydium Zarządu Regionu Bydgoskiego 

NSZZ "Solidarność" 
- P. Zbigniew Studziński, Okręgowy Inspektor Pracy w Bydgoszczy. 
 
Podczas spotkania poruszano zagadnienia związane z nowymi zasadami 
obliczania podatku dochodowego od osób fizycznych, które obowiązują  
od 1 stycznia 2022 r. w tym: 
1) zwiększenie kwoty wolnej od podatku do 30 000,00 zł 
2) zmiana drugiego progu podatkowego tj. stawki 32%, która obowiązuje   

od dochodów powyżej 120.000 zł rocznie 
3) brak możliwości odliczenia składki zdrowotnej od podatku, która  
    w wyniku zmian, została zwiększona do 9%  
4) wprowadzenie ulgi dla klasy średniej, której celem jest niwelowanie   

skutków braku możliwości odliczania składki zdrowotnej. 
 
Zdaniem zaproszonych ekspertów problemy wynikają z pośpiesznego 
procesu legislacyjnego, nieadekwatnych konsultacji społecznych oraz 
niezwykle krótkiego okresu vacatio legis.  
Tak głębokiej i daleko idącej zmiany w systemie podatkowym nie da się 
wprowadzać z dnia na dzień, bez czasu na odpowiednie przygotowania  
po stronie nie tylko podatników, ale również administracji skarbowej. 
Obecny chaos wynika z odrzucenia dawno zgłaszanego przez 
przedsiębiorców postulatu, aby termin wejścia w życie Polskiego Ładu 
przesunąć na 1 stycznia 2023 r. 
 
Pani Beata Adamowicz, Dyrektor Izby Administracji Skarbowej  
w Bydgoszczy stwierdziła, że dzięki wdrożonym rozwiązaniom Polskiego 
Ładu w kieszeniach Polaków zostanie 17 mld złotych więcej. Ponadto 
Polski Ład wpłynie pozytywnie lub neutralnie na 8 mln osób zatrudnionych 
na umowę o pracę i zarabiających nie więcej, niż 12 800 zł miesięcznie. 
Pani Dyrektor podkreśliła, że zarówno KAS jak i ZUS stają się coraz 
bardziej dostępne dla obywateli i ułatwiają załatwianie spraw. Instytucje te 
organizują różnego rodzaju szkolenia, webinaria oraz telefonicznie starają 
się wyjaśnić i rozwiać wszelkie wątpliwości związane z nowymi 
przepisami, które wprowadza Polski Ład. 
 
Podczas posiedzenia zaproponowana została treść Stanowiska Nr 1/2022 
strony pracodawców, pracowników oraz strony samorządowej Zespołu ds. 
polityki gospodarczej, rynku pracy i strategii rozwoju województwa przy  
K-P WRDS w sprawie poparcia Apelu Rady Przedsiębiorczości z dnia 13 
stycznia 2022 r., w sprawie o odroczenie terminu wejścia w życie 
Polskiego Ładu do 2023 r. 
 
Pan Zbigniew Studziński, zaproponował współpracę z K-P WRDS  
w oparciu o: 
1) dialog na temat podnoszenia standardów bezpieczeństwa  
    w przedsiębiorstwach, 
2) analizę zagadnień, które w aspekcie prawnym pojawiają się w związku 
    z różnymi wyzwaniami, 
3) określenie najciekawszej formy współpracy w tym np. konferencje, 
    warsztaty czy webinaria. 

2 11.10.2022 Stan przygotowań do budowy Terminala 
Intermodalnego Bydgoszcz Emilianowo. 

W spotkaniu udział wzięli członkowie Zespołu oraz zaproszeni goście  
w tym: 
1. Sławomir Kopyść - Członek Zarządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego, 
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2. Maria Wasiak - Zastępca Prezydenta Bydgoszczy, 
3. Adam Stańczyk - Dyrektor Departamentu Planowania, 

Zrównoważonego Rozwoju i Nauki  Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

4. Leszek A. Latosiński - Sekretarz Gminy Nowa Wieś Wielka, 
5. Leszek Walczak - Wiceprzewodniczący K-P WRDS, Przewodniczący 

Zarządu Regionu Bydgoskiego NSZZ "Solidarność", 
6. Wojciech Kędzia - Dyrektor Oddziału Terenowego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa w Bydgoszczy, 
7. Łukasz Religa - Prezes Stowarzyszenia Nowy Bursztynowy Szlak, 
8. Katarzyna Delbowska - Prezes Bydgoskiego Parku Przemysłowo-

Technologicznego Sp. z o. o., 
9. Sebastian Borowiak - Dyrektor Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Bydgoszczy, 
10. Kamil Tarczewski - Wiceprezes ds. Infrastruktury Zarządu Morskiego 

Portu Gdańsk SA, 
11. Władysław Kołybski - Dyrektor Zarząd Zlewni w Toruniu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, 
12. Jan Frankowski - Naczelnik Wydziału Zarządzania Zasobami Leśnymi 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu, 
13. Jakub Siedlecki - p.o. Nadleśniczego Nadleśnictwa Bydgoszcz, 
14. Justyna Gostkowska-Kunert - p.o. Naczelnika Wydziału Współpracy 

Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego, 

15. Sandra Borys-Wysocka - Kierownik Biura ds. Współpracy  
z Samorządami Lokalnymi Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego, 

16. Kamil Orłowski - Biuro Monitorowania Rozwoju Województwa Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

17. Rafał Maszewski - Biuro Projektów Ekologicznych Departament 
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego, 

18. Szymon Bryzgalski - Kierownik Zespołu Rozwoju Regionalnego  
w Bydgoszczy Kujawsko-Pomorskiego Biura Planowania 
Przestrzennego i Regionalnego, 

19. Krzysztof Derc - Kujawsko-Pomorskie Biuro Planowania 
Przestrzennego i Regionalnego, 

20. Paweł Kot - Zastępca Dyrektora Biura Strategii PKP Polskich Linii 
Kolejowych S.A., 

21. Joanna Gasek - Zastępca Dyrektora Działu Inwestycji Strefowych 
Pomorskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej sp. z o.o., 

22. Katarzyna Marszałkowska - Dyrektorka Biura Nadwiślańskiego 
Związku Pracodawców Lewiatan. 

Pan Paweł Bukowski - Prezes Zarządu Terminala Intermodalnego 
Bydgoszcz Emilianowo Sp. z o.o., przedstawił prezentację „Kolejowo-
drogowy terminal intermodalny Bydgoszcz -Emilianowo aktualny stan prac 
nad projektem”. 
 
Prezentacje w przedmiotowym zakresie przedstawili również: 
- Sebastian Borowiak - Dyrektor Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad w Bydgoszczy, 

- Joanna Gasek - Zastępca Dyrektora Działu Inwestycji Strefowych 
Pomorskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej sp. z o.o., 

- Adam Stańczyk - Dyrektor Departamentu Planowania, Zrównoważonego 
Rozwoju i Nauki Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego. 

 
W wyniku dyskusji ustalono, że opracowane zostanie stanowisko Zespołu 
ds. polityki gospodarczej, rynku pracy i strategii rozwoju województwa  
w sprawie poparcia budowy Terminala Intermodalnego Bydgoszcz 
Emilianowo, które będzie rekomendowane do przyjęcia przez Kujawsko-
Pomorską Wojewódzką Radę Dialogu Społecznego. Projekt stanowiska 
Zespołu został poddany pod głosowanie w trybie korespondencyjnym. 

 

 ZESPÓŁ DS. POLITYKI SPOŁECZNEJ I DIALOGU SPOŁECZNEGO 
Przewodniczący Zespołu 

Tomasz Jeziorek - strona pracowników/ Toruńsko-Włocławski NSZZ "Solidarność"  
LICZBA POSIEDZEŃ - 1 

Lp. Data Tematyka Ustalenia/ Przyjęte stanowiska, opinie 

1 04.04.2022 Sytuacja finansowa pracowników 
jednostek sektora finansów publicznych. 

W posiedzeniu wzięli udział: 
1. Pan Jacek Brygman - Przewodniczący Konwentu Wójtów Gmin 
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Wiejskich Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Wójt Gminy Cekcyn, 
2. Pan Krzysztof Maćkiewicz - Przewodniczący Konwentu Powiatów 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Starosta Wąbrzeski, 
3. Pan Sławomir Napierała - Przewodniczący Konwentu Burmistrzów  

Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Burmistrz Miasta i Gminy Nakło 
nad Notecią, 

4. Pani Aneta Pietrzak - Skarbnika Gminy Miasta Toruń, 
5. Pan Maciej Jan Glamowski - Prezydent Miasta Grudziądza, 
6. Pani Róża Lewandowska - Wiceprezydent Miasta Grudziądza. 
Wnioski wybrzmiałe podczas posiedzenia, które zapewniłyby 
bezpieczeństwo planowania i wydatkowania w jednostkach sektora 
finansów publicznych, to: 
- urealnienie subwencji oświatowej, a co za tym idzie uporządkowanie 
finansowania oświaty w tym kwestii płacowych nauczycieli, 

- urealnienie dotacji na realizację zadań zleconych,    
- możliwość innych dochodów dla samorządów np. udziału w podatku 
VAT, i podatku zryczałtowanego,  

- ustabilizowanie systemu podatkowego. 

 

ZESPÓŁ DS. EDUKACJI, KULTURY i DZIEDZICTWA NARODOWEGO 
Przewodnicząca Zespołu 

Mirosława Kaczyńska - strona pracowników/ 
Ogólnopolskie Porozumienie Związków Zawodowych 

LICZBA POSIEDZEŃ - 0 
Lp. Data Tematyka Ustalenia/ Przyjęte stanowiska, opinie 

    

 

ZESPÓŁ DS. OCHRONY ZDROWIA 
Przewodnicząca Zespołu 

Halina Peplińska - strona pracowników/Forum Związków Zawodowych 
LICZBA POSIEDZEN - 0 

Lp. Data Tematyka Ustalenia/ Przyjęte stanowiska, opinie 

 
 

   

 
 ZESPÓŁ DS. OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH 

Przewodniczący Zespołu 
Paweł Bednarski - strona rządowa 

LICZBA POSIEDZEŃ - 0 
Lp. Data Tematyka Ustalenia/ Przyjęte stanowiska, opinie 

    

 
Biuro Obsługi WRDS, 
Departament Organizacyjny, 
Urząd Marszałkowski Województwa Kujawsko-Pomorskiego w Toruniu 
Sporządziła: Beata Wiśniewska 
Zaakceptowała: Małgorzata Kasprzak 
Zatwierdził: Jerzy Grochowski 
Toruń, dnia 14.03.2023 r. 


